
Zápis ze zasedání parlamentu 
17. 05. 2016 

Masarykova kolej 

Zápis provedl: Oldřich Štumbauer 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:10 
 
Prezident připomíná klubu eFDrive termíny pro dodání podkladů na UZEL 2016. 
 

1 Schválení programu schůze 
 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání.“ 
OHP: 14; 14:0:0 →  Usnesení přijato 
 

2 Představení delegátů 
OK  delegát je z Ruska. Chtěli bychom navázat na minulé představenstvo.  
MK  za masařku poprvé a naposledy. Dříve jsem byl zástupce Akademického senátu 
SIN  zástupce delegáta. Jsem z FSv.  

3 Informace z klubů 
ISC – prodíhá International Day (co znamená Erasmus). Buddy weekend  přežili. Zítra 
grilovačka na Strahově.  
MK – Účast na MayDej. 
STOH – Přechod na prázdninový režim. Čajovna chystá akce.  
SH – Proběhly 18. Narozeniny SH. Finišujem přípravu zastřešení grilcentra. 
AS ČVUT – Schvalování rozpisu. Chystá se změna SGS. Chystá se změna smlouvy s SU 
ČVUT. 
ESC – Proběhla poslední přednáška tohoto semestru.  
SIN – Teambuilding, grilovačka a MayDej. Akce se dá hodnotit jako povedená. 
OK – Dlouho jsme tu nebyli. Proběhli volby a máme nové představenstvo.  
POD – Proběhli akce PODODAY a MEZI BLOKY. 
BEST – Proběhl UnIT  programovací spoutěž na FIT, motivační víkend a plánování. Proběhl 
Training day. Pořádá se grilovačka 1.června na Masařce. Pořádáme 8.6. pro SU Cantus tak 
všichni přijďte.  
BION – Proběhl kladenský majáles. Chystáme běh s hendikepovanými.odpozastavený klub, 
zvolen nový předseda, včera proběhly nové volby na pozice správce hudebny 
eFD – Proběhlo grilování. Přijali jsme několik nových členů. Pokračují přípravy na UZEL a 
proběhlo vyhlášení Drivexu 
BUK  také jsme pořádali MayDej.  
 

4 SU FJFI 
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Robin Stržínek (Předseda): Představení SU FJFI. Pořádáme pravidelné akce: Víkendovka pro                     
prváky, Bažantrikulace, Noc na jaderce  kapely přednášky, experimenty, divadelní představení,                     
Ples  Všejaderná fúze, letní tábor pro středoškoláky, časopis. Probíhá jednání o zařazení jako                           
externí klub SU ČVUT. Čekáme na nové stanovy SU ČVUT. Zajímá nás budoucí financování                           
SU ČVUT.  

Jex: upřesňuje Robina 

Šatra: Jak dlouhé je tvé volební období? Počítají s tím i tvoji nástupci? 

Stržínek: Máme vypracovaný nástupnický systém a sbližování se domlouvá již delší dobu a                         
všichni jsou s ním srozumněni. 

 

5 Odvolání proti studentskému klubu MK 
Stěžovatel se na zasedání nedostavil. 
 
Jeřábek: Na dotyčného přišlo 3x oznámení o torrentech. Došlo k jeho odpojení od sítě do konce 
semestru. Informace šli do konference PAR.  
Halenka: Skutková podstata věci: člověk se odvolává proti rozhodnutí představenstva MK. 
Parlament by to měl řešit ale není definováno jakým způsobem. Je možné se odvolat k IT 
manažerovi a nebo prezidentovi.  
 
Suk (SH): Je jisté, že to byl opravdu on? Pokusil se najít skutečného viníka?   
Jeřábek: Máme zdárně zdokumentováno. Nepokusil se najít viníka.  
Gura: Uživatel musí zabránit proti zneužití svého počítače.  
Jeřábek: Předchozí tresty byli mírné vzhledem k aktivitě tohoto člověka v rámci klubu MK. 
Huspek: Je jedno zda to byl on nebo někdo jiný. Jednalo se o jeho zařízení za které má 
zodpovědnost.  
Dvořáková: Masařka je dost mírná. Většina klubů dává BAN na celý semestr už při prvním 
provinění.  
Jeřábek: Je to tak zejména kvůli zahraničním studentům.   
 
Usnesení: 
„Studentský Parlament SU ČVUT bere na vědomí “Odvolání proti rozhodnutí                   
studentského klubu MK” Petra Toncara a zamítá jej. 
OHP: 14; 14:0:0 →  Usnesení přijato 
 
 
 

6 BEST a vztahy 

Nikol Kyjevská představuje BEST. Pořáme technické kurzy a soutěže. Některé kluby nás nevidí                         
pozitivně a my bychom s tím rádi něco udělali viz prezentace.  

Dvořáková: Děkujeme za omluvu za způsobené problémy. Prosím o správné definice a                       
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pojmenování akcí v případě, že po nás nás požadujete zapůjčení prostor. 

Jex: BEST je mezinárodní a jistě přebíráte nějaké akce. Pořádáte něco čistě vašeho?  

Kyjevská: UnIT, travel night a další. 

Jeřábek: Děkuji za účast v legislativní skupince. Jak ze strany stanov SU ČVUT tak ze strany                               
uvědomění vašich vlastních stanov.  

Kyjevská: Stále jsme mladý klub a snažíme se stále zlepšovat. 

Gura: Problémem bylo i zaštiťování tím, že patříte pod SH. 

Předseda BEST: Jednalo se spíš o nepochopení ze strany SÚZ 
 

7 Stanovy 

Halenka: Na poslední schůzi PAR nebyl PAR usnášeníschopný. Návrhy na řešení? 

Šebák: Navrhuji stanovy projít a schválit na mimořádné schůzi.  

Diskuze nad termíny a nad dnešními časovými možnostmi.  

Začíná diskuze nad jednotlivými články. 

 

Článek VIII.  

Formulace “jedná za spolek… samostatně” 

Omezení počtu opakování mandátu prezidenta.  

Doplnění omezení členství a funkcí pro prezidenta. 

Článek IX 

Odvolávání Viceprezidenta 

Doplnění omezení členství a funkcí pro viceprezidenta. 

 

Článek X 

Doplnění odstavec g 

 

Článek XI 
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Diskuze nad odstavcem 3a 

Článek XIII 

Diskuze nad termíny “předpisová základna” a “předpisová základna SU” 

 

Jednání o stanovách se přesouvá na 2.červen 18:00 Strahov 

8 Dotazník AS ČVUT  

Jex: Motivace vytvoření dotazníků je rámcová smlouva a zjištění informací. 

Šlo o zjištění informace o konektivitě studentů na kolejích.  

Zda studenti ví, že jsou členy SU ČVUT.  

Zda studenti vidí problematicky platbu za síťové členství.  

Vysvětlování jednotlivých bodů dotazníku. 

Zprostředkovatel: VŠ nebo subjekt nezávislí na VŠ = SU ČVUT 

Poplatky: cca 30% zdarma, Poplatek ke kolejnému nebo souktomému subjektu (často                     
dovysvětleno že SU ČVUT) 

Druh připojení: vyhrál kabel, následně bezdrátové připojení. Nedůvěra technické věci                   
Eduroamu.  

Diskuze nad zavedení Eduroam na koleje. Možnost platby pro SU ČVUT za “servis”. Počet                           
připojených zařízení.  

Jaterková: Obávám se, zda lidé v dotazníku nevyplňovali současný stav.  

Diskuze nad kvalitou dotazníku.  

Jex: Možnost vytvoření nového dotazníku ve spolupráci s SU ČVUT.  

Jex: Problémem současné smlouvy je, že nedostatečně neřeší aktuální stav. Představuji si, že                         
dojde k úpravě smlouvy, aby dostatečne reflektovala současný stav.  

Diskuze nad možnostmi úpravy a právními aspekty.  

Diskuze nad místy, kde je účelné zavést Eduroam a pod koho tato místa patří.  

Velká část textových odpovědí vyjadřovala podporu stávajícímu systému. 

Gura: Nesouhlasím s tímto dotazníkem. V tomto dotazníku jsou velké nepřesnosti. Pojďme                       
vytvořit nový. Jsme schopni dodat větší vzorek lidí.  
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Závěr: Dohodneme společný termín setkání.  

 

9 Ekonomická činnost UZEL 2016 

Vacek: Představení činností během akce. Vysvětlení rozpočtu.  

Upřesnění počtu účastníků a organizátorů.  

 
Usnesení: 
„Studentský Parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Klubu EFDRIVE                 
UZEL 2016 ve formě v jaké byla zaslána do konference Parlamentu 17.5. v 19:16 
OHP: 12; 11:0:1 →  Usnesení přijato 
  

10 Různé 
Halenka: Problémy s pochopením Výroční zprávy a Hlášení o stavu klubu. 
 
Vypsání Fondu projektů.  
 
Štumbauer: viz poznamky 
 
Je možné uzavřít dotazník na fb AS ČVUT. 
 
Šatra: Připravujeme Index studenta ČVUT. Prosíme o dodání podkladů. Pokud chcete můžete 
se přidat do organizačního týmu. 
 
Prosím o pozvání KV na schůze klubů.  
 
 

Konec zasedání 23:22 
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